
Protokół z XIX zwyczajnej Sesji Rady Gminy  

w dniu 30 stycznia 2012 r., pod przewodnictwem  

Pani Teodory Wójcik – Przewodniczącej Rady Gminy 

 
Stan Rady – 15 radnych 

Obecnych –12 radnych 

 

W Sesji z Urzędu Gminy uczestniczyli: 

1.Pan Marcin Uchman – Wójt Gminy Cegłów 

2. Pan Dariusz Uchman – Zastępca Wójta 

3. Pani Milena Dąbrowska – Skarbnik Gminy 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji Rady Gminy i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja Wójta o realizacji zadań bieżących. 

4. Sprawozdanie Komisji Rady Gminy o pracy Komisji  w okresie międzysesyjnym. 

5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

-  uchwalenia budżetu Gminy Cegłów na 2012 r. 

-  uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2012 - 2022 

-  zasad udzielania spółkom wodnym dotacji z budżetu Gminy Cegłów 

- wyrażenia zgody na wydzierżawianie nieruchomości gruntowych położonych na 

terenie Gminy Cegłów 

- w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawianie nieruchomości gruntowych 

położonych w    Cegłowie 

- wyrażenia zgody na zbycie udziału w nieruchomości położonej w miejscowości 

Cegłów stanowiącej własność Gminy Cegłów 

- wyrażenia zgody na dzierżawę części zabudowanych nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Cegłów 

- wyrażenia zgody na wynajem pomieszczenia w budynku Zespołu Szkolnego w 

Piasecznie 

- określenia zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości stanowiących 

własność Gminy Cegłów oraz ich wydzierżawiania lub najmu na czas oznaczony 

dłuższy niż trzy lata lub na czas nieoznaczony  

- zmiany uchwały Nr VII/38/07 Rady Gminy Cegłów w sprawie przejęcia od 

właścicieli nieruchomości położonych na terenie Gminy Cegłów niektórych 

obowiązków w zakresie utrzymania porządku i czystości 

- zmiany uchwały  Nr XXII/111/08 w sprawie określenia wzorów formularzy,     

informacji i deklaracji na podatek od nieruchomości, rolny i leśny 

- zmiany uchwały Nr VI/31/07 w sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych Gminy 

Cegłów za udział w sesji Rady Gminy i posiedzeniach komisji 

- powołania doraźnej Komisji Statutowej 

- zatwierdzenia planu pracy stałych komisji Rady Gminy Cegłów na 2012 r. 

- zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy  na 2012 r. 

- przyjęcia rocznego planu w zakresie wykonywania prac społecznie użytecznych 



      6. Interpelacje i zapytania. 

      7. Sprawy bieżące. 

      8. Zamknięcie obrad. 

 

 

Ad. 1 

 

XIX zwyczajną  Sesję R.G. w Cegłowie otworzyła Pani Przewodnicząca Teodora Wójcik 

oraz stwierdziła stan Rady 12  osób, po czym dodała, że podejmowane uchwały będą 

prawomocne. Następnie Przewodnicząca powitała Panów Wójtów, Panią Skarbnik, Panią 

Mecenas, Sołtysów, Dyrektorów Szkół, Kierowników jednostek organizacyjnych, Biuro 

Obsługi Rady, Prezesa GS oraz zgromadzonych mieszkańców Gminy.  

 

 

Ad. 2 

 

Przewodnicząca przedstawiła proponowany porządek obrad i  wyjaśniła, że w porządku obrad 

brakuje 2 punktów, tj. informacji o wyłożeniu protokołów z ostatniej sesji oraz przyjęcia tego 

protokołu, ponieważ sesja odbyła się w czwartek 19.01.2012, była to bardzo obszerna sesja, 

co uniemożliwiło napisanie tak długiego protokołu na dzień dzisiejszy. Ten protokół będzie 

przedstawiony wraz z protokołem z dzisiejszej sesji  na sesji kolejnej. Następnie zwróciła się 

z zapytaniem do Panów Wójtów oraz zebranych radnych czy mają jakieś uwagi do 

przedstawionego porządku obrad. Po stwierdzeniu, że nikt nie ma uwag do porządku obrad 

przystąpiono do głosowania. 

 

 

Głosowało 12 radnych obecnych na Sali obrad. Przyjęto jednogłośnie. 

 

 

Ad. 3 

 

Pan Wójt powitał wszystkich zgromadzonych na Sesji, a następnie przystąpił do przekazania 

informacji z realizacji zadań bieżących.  

Pan Wójt przedstawił informacje na temat kosztów związanych z odśnieżaniem, łączne 

wydatki szacowane są na ok. 20000zł. Wózek do posypywania pracował 22 godziny, 30 

godzin odśnieżania w Cegłowie, 17 godzin po obwodzie Podciernie- Huta Kuflewska, 49 

godzin po obwodzie Kiczki- Posiadały. W związku z awarią sprzętu gminnego, włodawcy 

którzy pracują w rejonie Kiczki, Wiciejów, Rudnik wspomagali odśnieżanie Cegłowa w 

wymiarze 49- 50 godzin. Jeśli chodzi o posypywanie ulic to gmina będzie kierowała się 

rachunkiem ekonomicznym, a to oznacza, że posypywane będą skrzyżowania i górki. Stan 

dróg pozwala na takie rozwiązanie, ponieważ wszystkie drogi są przejezdne i nie ma 

zagrożenia dla ruchu. Pan wójt wyraził nadzieje, że docelowo te koszty znacząco nie wzrosną 

do końca zimy. 

Pan Wójt poinformował, że zakończyły się ferie sportowe w naszych placówkach 

oświatowych. Prawie we wszystkich placówkach zostały przeprowadzone zajęcia pod nazwą 

„ferie na sportowo”. Finał zajęć odbył się w Cegłowie, dzieci otrzymały nagrody, które były 

wspierane również z Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. Eliminacje odbyły 

się w szkole w Wiciejowie i Podcierniu oraz w Cegłowie w ubiegły wtorek i środę, a 

następnie przedstawił wyniki rozgrywanych zawodów. 



Gospodarz  Gminy poinformował zgromadzonych, że uczestniczył w spotkaniu 

samorządowców regionu Ostrołęcko – Siedleckiego, które odbyło się w Mościbrodach. W 

spotkaniu  uczestniczyli m. in. Marszałek Struzik, P. Marszałek Orzełowska, Skarbnik 

Województwa, Dyrektorzy z Mazowieckiej Jednostki Wdrażania Programów Unijnych, 

organizatorem był Pan Poseł Borkowski. Wójt przedstawił przebieg spotkania oraz problemy, 

które były na tym spotkaniu poruszane. 

 

 

Ad. 4 

 

Przewodnicząca poprosiła Przewodniczącego Komisji Finansów, który prowadził wspólne 

obrady wszystkich Komisji o informacje z  pracy wszystkich Komisji w okresie 

międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Komisji Finansów jako Przewodniczący wspólnego posiedzenia wszystkich 

Komisji, które odbyły się w dniu 26 stycznia przedstawił porządek obrad wspólnego 

posiedzenia. 

 

Porządek obrad: 

1. Opiniowanie projektu budżetu na 2012 r. 

2. Opiniowanie projektu uchwał na sesję 30.01.2012 r 

 

Przewodniczący wspólnego posiedzenia wszystkich Komisji poinformował, że Komisje 

pozytywnie zaopiniowały propozycje wójta dotyczące przystąpienia Gminy Cegłów do 

projektu o dofinansowanie w ramach naboru w działaniach 8.3.POIG.  

Przeciwdziałanie wykluczeniu cyfrowemu  inclusion w 2012r. Działanie polega na 

finansowaniu dostępu do Internetu osobom objętym systemem wsparcia społecznego wśród 

osób niepełnosprawnych.  

 

Przewodniczący Komisji Finansów poinformował , że opinie dotyczące uchwał będą 

odczytywane przed przystąpieniem do głosowania. 

 

 

Ad. 5 

  

1 uchwała w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Cegłów na 2012 r. 

 

Przewodnicząca poprosiła o wprowadzenie do uchwały Pana Wójta. 

Pana Wójt oznajmił, że budżet jest zdeterminowany nie podjęciem uchwał na poprzedniej 

sesji. Dlatego część inwestycji, które można by było zrealizować nie zostały wprowadzone w 

projekt budżetu, a to oznacza, że wyzbywamy się środków zewnętrznych, które mogły by 

wspomóc rozwój inwestycyjny gminy. W roku budżetowym 2012 ze środków własnych 

możliwe jest dokonanie inwestycji na kwotę niewiele ponad 583 000 zł.  oraz ewentualna 

kwota ok. 500 000 z roku poprzedniego za niewykonane inwestycje.  

Założone są wstępnie kredyty i pożyczki na kwotę 3 200 000, środków pochodzących z 

innych źródeł przewidziano 1 572 000 zł. Dochody budżetu zaplanowane są na kwotę 16 714 

000 zł, a wydatki na prawie 20 000 000 zł, zadania inwestycyjne to kwota prawie 6 000 000. 

 



Wójt poprosił P. Skarbnik o szczegółowe przedstawienie uchwały budżetowej Wysokiej 

Radzie. 

 

P. Skarbnik Przedstawiła kwotowo jak prezentuje się bilans finansowy dla Gminy Cegłów w 

roku 2012: 

- Dochody budżetu zaplanowane są na kwotę 16 714 342.87 zł z czego dochody bieżące 

15 094 993,87 a dochody majątkowe 1 619 449. 

- Wydatki zaplanowane są na kwotę 20 485 133,87 z czego wydatki bieżące 14 512 702,87 a 

wydatki majątkowe 5 973 431zł co przedstawia załącznik nr 3 do projektu. 

- Deficyt ustalony jest na kwotę 3 770 691zł. z czego kredyty stanowią 632 077,92 zł 

- pożyczki 2 574 829.08, wolne środki w kwocie 563 784 zł które mogą ulec zmianie po                 

bilansach finansowych za 2011 r. 

- Przychody ustalone są w wysokości 4 104 375 zł, zaś rozchody to 333 684 zł. 

- Utworzone rezerwy. Rezerwo ogólna to kwota 56900 zł zaś rezerwa celowa to 36500zł. 

- Dochody i wydatki na zadania zlecone to 1 383 512 

- Wydatki na podst. porozumień czyli przede wszystkim wydatki majątkowe czy 

inwestycyjne 1 752 153 i wydatki 6 375 000 zł 

- Ustalono fundusz sołecki w łącznej kwocie 187 262,83 (załącznik nr7) 

- Dotacje podmiotowe z budżetu gminy na łączną kwotę 255 800 

- Dotacje celowe w wysokości 240 776  

- Dochody komisji alkoholowej 97 800 po konsultacjach z RIO i aktualizacją programu 

BESTIA  wydatki wzrosły do kwoty111 025 (załącznik nr 10)  

- Zabezpieczono również środki  na wydatki ze środków z UE (załącznik nr 11) 

- Ustalone zostały limity zobowiązań z tytułu kredytów i pożyczek. Na sfinansowanie 

przejściowego deficytu w wysokości 3 000 000, na  sfinansowanie planowanego deficytu o 

którym była wcześniej mowa, na kredyty i pożyczki oraz na spłatę zaciągniętych wcześniej 

kredytów i pożyczek. 

 

Ponadto projekt uchwały przedstawia upoważnienie wójta do zaciągania kredytów i  

pożyczek na zbilansowanie przejściowego deficytu, planowanego deficytu oraz spłatę 

wcześniej zaciągniętych kredytów i pożyczek. Upoważnia się także wójta do zaciągania 

zobowiązań na finansowanie wydatków na wieloletnie programy inwestycyjne, na programy i 

projekty realizowane ze środków UE lub bezzwrotnych środków zagranicznych, a także 

realizowanych ze środków wojewódzkich.  Upoważnia się także wójta do dokonywania 

zmian na wynagrodzenia i uposażenia do stosunku pracy w ramach działu. 

Dokonywania zmian planu wydatków majątkowych w ramach działu z wyłączeniem 

tworzenia nowego zadania lub likwidacji zadania. Dokonywania planu zmian wydatków 

polegający na zwiększeniu, lub zmniejszeniu wydatków majątkowych,  z odpowiednim 

zwiększeniem lub zmniejszeniem wydatków bieżących w ramach działu, z wyłączeniem 

tworzenia nowego, lub likwidacji dotychczasowego zadania, oraz upoważnia się wójta do 

lokowania wolnych środków na rachunkach bankowych w innych bankach. 

 

Przewodnicząca wyznaczyła czas dla Radnych na zadawanie pytań Panu Wójtowi lub Pani 

Skarbnik jeżeli jest taka potrzeba. 

 

 Głos zabiera p. Walas. Radny zadał pytanie czy dotychczas wolne środki były przez Gminę 

lokowane na rachunkach bankowych, ponieważ przy znacznych kwotach mogą to być 

znaczące pieniądze i jeśli tak to czy taka inicjatywa dotyczyła tylko Banku Spółdzielczego, 

czy również innych banków. 

 



Pan Wójt poinformował, że gdy tylko objął posadę Wójta rozpoczął działania mające na celu 

lokowanie wolnych środków na lokatach 7 dniowych  lub miesięcznych w zależności od tego, 

kiedy dane środki będą potrzebne do wypłacenia świadczeń, w taki sposób aby osiągnąć 

maksymalny zysk. 

 

Pan Walas zapytał czy Pan Wójt posiada informację jaką kwotę udało się zarobić lokując 

wolne środki w taki sposób. 

 

Pani Skarbnik oznajmiła, że w ubiegłym roku odsetki od kwot umieszczonych na lokatach 

bankowych wyniosły ok. 5 tys. zł. natomiast w tym roku jest to już ok. 2 tys. zł. 

 

Pan Wójt dodał, że rozmowy były prowadzone z Bankiem Spółdzielczym, jednak zewnętrzny 

bank zaproponował wyższe oprocentowanie, dlatego lokuje pieniądze w zewnętrznym banku. 

 

Pani Przewodnicząca poprosiła Przewodniczącego Komisji Finansów, który prowadził 

wspólne obrady wszystkich Komisji o przeczytanie opinii dotyczącej projektu uchwały Po 

przeczytaniu opinii komisji p. Przewodnicząca przedstawiła pozytywną opinię RIO dotyczącą 

projektu uchwały budżetowej na rok 2012, oraz możliwości sfinansowania planowanego 

deficytu budżetu, po czym przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowało 12 radnych. 

Za 11 

Przeciw 0 

Wstrzymało się 1 

Uchwała została podjęta. 

 

2 uchwała w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2012 - 2022 

Głos zabiera p. Skarbnik. P. Skarbnik informuje że uchwała to dotyczy dochodów i wydatków 

bieżących, dochodów i wydatków majątkowych dotyczących budżetu, przeznaczenia 

nadwyżki przychodów i rozchodów, sposób finansowania spłaty długu (załącznik nr 1 do 

uchwały).  Ustala przedsięwzięcia wieloletnie w tym na programy inwestycyjne oraz limity na 

poszczególne lata, a także umowy na bieżące rzeczy, które zapewniają ciągłość działania 

Gminy (załącznik nr 2 do uchwały). Przedstawia także informacje o relacji kształtowania się 

długu zgodnie z artykułem 243 ustawy o finansach publicznych.  

Uchwała to upoważnia Wójta do zaciągania zobowiązań związanych z realizacją 

przedsięwzięć z tytułu umów do zachowania ciągłości działania Gminy. Upoważnia Wójta do 

przekazywania uprawnień do zaciągania zobowiązań kierownikom jednostek organizacyjnych 

Gminy. W związku z tym że jest to na nowo podejmowana uchwała z 2011 r. w sprawie WPR 

na lata 2011 – 2021 traci moc.  

P. Skarbnik przedstawiła nowy WPF,  co jest związane z wdrożeniem aktualizacji do 

programu Bestia . Do tej pory i tak było w projekcie, który opiniowała pozytywnie RIO, 

rozliczenie budżetu mogło być w postaci nadwyżki, w tym momencie wymogiem jest żeby 

wynik budżetu był na zero. W związku z tym zmieniły się dochody i wydatki dostosowując 

rozliczenie budżetu do równowagi. Zmienił się załącznik przedsięwzięć, szczególnie 

inwestycyjny ponieważ na lata 2011 - 2021 były traktowane jako przedsięwzięcia długoletnie 

natomiast w tym roku traktowane są jako jednoroczne co zostało z przedsięwzięć usunięte.   

  

 



Pani Przewodnicząca poprosiła Przewodniczącego Komisji Finansów, który prowadził 

wspólne obrady wszystkich Komisji o przeczytanie opinii dotyczącej w/w  projektu uchwały. 

Po przeczytaniu opinii komisji p. Przewodnicząca przedstawiła pozytywną opinię RIO 

dotyczącą projektu uchwały w sprawie uchwalenia WPF,  po czym przystąpiono do 

głosowania. 

 

 

Głosowało 12 radnych. 

Za 11 

Przeciw 0 

Wstrzymało się 1 

 

Uchwała została podjęta. 

 

 

 

3 uchwała w sprawie zasad udzielania spółkom wodnym dotacji z budżetu Gminy 

Cegłów 

 

P. Przewodnicząca udzieliła głosu P. Wójtowi. 

P. Wójt powiedział,  że jest zdania iż należy wesprzeć inwestycje związane z poprawą 

gospodarki wodno – melioracyjnej na terenie Gminy, w związku z tym niezbędna jest 

podjęcie uchwały dotyczącej zasad udzielania spółkom wodnym dotacji celowej z budżetu 

Gminy Cegłów. W poprzednich latach były to kwoty ok. 3,5 tyś zł. w tym roku Gmina chce 

przeznaczyć na to 10 tys zł,. a podjęcie tej uchwały będzie narzędziem, które w sposób 

efektywny pozwoli gospodarkę wodną na terenie Gminy poprawić.   

 

Głos zabiera p. Walas. Radny zapytał p. Wójta na spotkaniu w sprawie tej uchwały czy byli 

przedstawiciele spółek wodnych.  

P. Wójt odpowiedział , że nie było. P. Walas przedstawił uwagi dotyczące melioracji we wsi 

Pełczanka. Stwierdził, że znaczne tereny gruntów ornych w Pełczance są poddane melioracji, 

natomiast ta melioracja jest na tyle w złym stanie, że nawet w okresie suchym miejscami 

gromadzi się woda. Na terenie wsi pojawiły się również stawy,  których nie było od ponad 20 

lat co również potwierdza stan melioracji we wsi. Zarośla na rzece Mienia są wprawdzie 

regularnie usuwane, jednak mieszka tam również rodzina bobrów,  która ma wpływ na 

gospodarkę wodną, a tego problemu nie próbuje się rozwiązać. 

P. Radny ma obawy co do egzekwowania proponowanych wydatków związanych z 

gospodarką wodną.  

 

Głos zabiera p. Wójt. P. Wójt stwierdził, że po przekazaniu dotacji z Gminy instytucjom 

zajmującym się gospodarką wodną jest możliwość kontrolowania inwestycji 

przeprowadzanych przez te instytucje.  

 

Pani Przewodnicząca poprosiła Przewodniczącego Komisji Finansów, który prowadził 

wspólne obrady wszystkich Komisji o przeczytanie opinii dotyczącej w/w projektu uchwały, 

po czym przystąpiono do głosowania. 

 

 

 

 



Głosowało 12 radnych. 

Za 12 

Przeciw 0 

Wstrzymało się 0 

Uchwała została podjęta. 

 

4 uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawianie nieruchomości gruntowych 

położonych na terenie Gminy Cegłów 

 

Głos zabiera p. Zastępca Wójta, który oznajmił, że działki w Podcierniu i w Kiczkach 

dotychczas były dzierżawione przez spółkę mleczarską, a ponieważ są to kolejne umowy 

dzierżawy zgodnie z obowiązującą ustawą o Samorządzie  Gminnym, Rada Gminy musi 

podjąć uchwałę wyrażającą zgodę na dalszą dzierżawę tych działek.   

 

Pani Przewodnicząca poprosiła Przewodniczącego Komisji Finansów, który prowadził 

wspólne obrady wszystkich Komisji o przeczytanie opinii dotyczącej w/w projektu uchwały, 

po czym przystąpiono do głosowania. 

 

 

Głosowało 12 radnych. 

Za 12 

Przeciw 0 

Wstrzymało się 0 

 

Uchwała została podjęta. 

 

5 uchwała w sprawie w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawianie nieruchomości 

gruntowych położonych w    Cegłowie 

 

 

Pan Zastępca poinformował, że firma, która do tej pory dzierżawiła część bazy byłego GS 

zwróciła się z prośbą o przedłużenie tej umowy, a ponieważ jest to okres powyżej 3 lat, 

niezbędne jest podjęcie uchwały Rady Gminy. Umowa obejmuje również działki, które firma 

dzierżawiła dotychczas. 

 

 

Głos zabiera p. Radny Walecki. :” Z tego planu wynika, że te działki to jest droga dojazdowa 

do zakładu krawieckiego”  

P. Zastępca odpowiedział,  że z formalnego punktu widzenia jest to droga,  która prowadzi do 

garaży, które znajdują się z tyłu w których obecnie znajduje się samochód dostawczy, 

równiarka Gminy i beczkowóz. 

p. Radny Walecki: ”Inni też będą korzystali z tej drogi, a będzie miała tylko jednego 

dzierżawcę?”  

 P. Zastępca odpowiedział, że droga jest łączona. 

 

 



Pani Przewodnicząca poprosiła Przewodniczącego Komisji Finansów, który prowadził 

wspólne obrady wszystkich Komisji o przeczytanie opinii dotyczącej w/w projektu uchwały, 

po czym przystąpiono do głosowania. 

 

 

 

Głosowało 12 radnych. 

Za 12 

Przeciw 0 

Wstrzymało się 0 

 

Uchwała została podjęta. 

 

6 uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zbycie udziału w nieruchomości położonej  

w miejscowości Cegłów stanowiącej własność Gminy Cegłów 

 

 

Głos zabiera p. Zastępca Wójta, który poinformował, że uchwała ta jest uchwałą zaległą z 

2011 r. W zeszłym roku współwłaściciel działki 189 zwrócił się z prośbą do Gminy o zbycie 

tej nieruchomości na jego rzecz. Niezbędne z naszej strony było dokończenie formalności 

związanych z tą nieruchomością, a dokładniej założenie księgi wieczystej,  żeby 

współwłaściciel i Gmina byli wpisani w jedną księgę wieczystą i w tej chwili sytuacja prawna 

pozwala na dokonanie zbycia udziału ½ nieruchomości.  Zastępca zaproponował, żeby zbycia 

dokonać w trybie artykułu 37 ustęp 2 pkt. 9 ustawy o nieruchomościach i przeczytał ten 

artykuł. 

 

P. Radny Walas zadał  pytanie jaki Gmina ma interes w tym, żeby sprzedać tą działkę w 

czasie gdy Gmina jest w trakcie zmiany planu zagospodarowania przestrzennego. Nowy plan 

uatrakcyjni tę działkę, ponieważ jest ona położona w strategicznym miejscu Cegłowa i że 

może należy wstrzymać się jeszcze ze zbyciem tej nieruchomości do czasu zmiany planu 

zagospodarowania przestrzennego, co w znaczący sposób zwiększy jej wartość. 

 

Zastępca stwierdził, że sprzedaż tej działki była planowana już w 2011r. oraz że działka w 

obecnym planie jest przewidziana pod usługi i w przyszłym planie raczej nic się nie zmieni w 

tej kwestii. 

 

Głos zabiera p. Prezes GS. Zadał pytanie czy władze Gminy wiedzą kto jest pierwszym 

właścicielem tej współwłasności, a kto jest aktualnym, bo od tego zależy na jaki cel to będzie 

przeznaczone, bo na pewno nie wystąpił z wnioskiem tu pierwszy właściciel, tylko aktualny, 

który widzi w tym cel, jest nim właściciel sieci Carlos który odkupił współwłasność tej 

działki po zaniżonej cenie i chcąc odkupić pozostałą część aby prawdopodobnie wybudować 

market, a to wiąże się z tym że ewentualne przyszłe zyski Gminy ograniczą się do wpływu z 

podatku od nieruchomości a podatek dochodowy oraz inne podatki nie wpłyną do Gminy. 

Prosi również wszystkich radnych o wnikliwe przeanalizowanie tej sprzedaży, ponieważ „25 

tys. zł przy kilkunastomilionowym budżecie Gminy na nogi nie postawi.” 

 

Głos zabiera p. Wójt, który stwierdził, że aktualne dochody z tej działki równają się zero do 

budżetu, natomiast ewentualne dochody związane z przyszłą działalnością powstałą na tej 

działce pozwoli na zwiększenie dochodów Gminy. Oznajmił również, że zastrzeżenia 



Radnego Walasa są bezzasadne, ponieważ jako Wójt nie zamierza zmienić miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego na tej działce. Docelowo Gmina nic nie jest w stanie 

zrobić z tą działką, ponieważ jest zbyt mała, jest tylko jej współwłaścicielem a nie posiada 

środków pozwalających na zakup sąsiednich działek.  

 

Głos zabiera p. Radny Walas, który twierdzi, że nie tylko plan zagospodarowania 

przestrzennego w nowym planie będzie miał wpływ na wartość tej działki, ale również 

zmiana przeznaczenia sąsiednich działek może podnieść wartość nieruchomości jako całości. 

Zgadza się z p. Wójtem, że sprzedaż tej działki jest celowa, jednak uważa, że nie jest to dobry 

moment na dokonanie takiej sprzedaży. 

 

Głos zabiera p. zastępca Wójta który stwierdził że zarówno ta, jak i każda inna sprzedaż jest 

konsultowana z rzeczoznawcą i na tej podstawie jest ustalana kwota sprzedaży, a 

rzeczoznawca weźmie pod uwagę również przyszłość tej działki po zmianie planu 

zagospodarowania przestrzennego. 

 

Głos zabiera p. Radny Janicki który uważa że z korzyścią dla GS w Cegłowie byłoby gdyby 

jeszcze przez rok, czy dwa konkurencja nie powstała, ponieważ GS cały czas próbuje wyjść z 

problemów w które wpędził je poprzedni prezes. Uważa również że RG powinna wziąć pod 

uwagę fakt że GS płaci podatki, które zostają w Gminie, natomiast powstanie kolejnego 

marketu może mieć wpływ na dalsze losy GS.  

 

Głos zabiera p. Prezes GS. Prezes GS zwraca się z prośbą do RG o zwrócenie uwagi na 

sposób działania właściciela firmy Carlos, który celowo chce wykupić działkę leżącą 

pośrodku, aby zablokować inwestycje na sąsiednich działkach i o odłożenie tej sprzedaży w 

czasie. 

 

Głos zabiera p. Radny Walecki „ nie ma co się zastanawiać z tą działką, tylko należy 

sprzedać. Powstanie kolejnego obiektu dużego, handlowego, zwiększy tylko konkurencyjność 

cen, co będzie z korzyścią dla mieszkańców” 

 

Głos zabiera p. Przewodnicząca, która przytacza przykład powstawania Carlosa w Mrozach, 

gdzie również był sprzeciw właścicieli okolicznych mniejszych sklepów, zanim powstał 

market, jednak mniejsze sklepy również utrzymały się na rynku mimo dużej konkurencji. 

Podobna sytuacja miała miejsce również podczas budowy sklepu z pieczywem „Gromulski”,  

Na dzień dzisiejszy sytuacja wygląda tak, że zawsze są tam duże kolejki po pieczywo. 

Stwierdziła również, że nic nie stoi na przeszkodzie żeby GS stał się bardziej konkurencji. 

 

Głos zabiera p. Wójt, który w nawiązaniu do wypowiedzi radnego Janickiego stwierdził, że 

Carlos nie musi powstać teraz, ponieważ minie dużo czasu zanim powstanie nowy plan 

zagospodarowania przestrzennego, a poza tym nie jest pewne czy w ogóle powstanie. 

 

Pani Przewodnicząca poprosiła Przewodniczącego Komisji Finansów, który prowadził 

wspólne obrady wszystkich Komisji o przeczytanie opinii dotyczącej w/w projektu uchwały, 

po czym przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowało 13 radnych.  

Za 10 

Przeciw 2 

Wstrzymało się 1 



 

Uchwała została podjęta. 

7 uchwała w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę części zabudowanych 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Cegłów 

 

P. Zastępca Wójta: Wpłynęło do nas zapytanie dotyczące wydzierżawienia powierzchni 

dachowej mającej służyć do budowy sieci Internetu bezprzewodowego jakości 

szerokopasmowej. Do wydzierżawienia tej powierzchni niezbędna jest zgoda Państwa 

Radnych, aby móc następnie w tym kierunku ogłosić przetarg i pozwolić na postawienie 

masztów.   

 

Pani Przewodnicząca poprosiła Przewodniczącego Komisji Finansów, który prowadził 

wspólne obrady wszystkich Komisji o przeczytanie opinii dotyczącej w/w projektu uchwały, 

po czym przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowało 13 radnych.  

Za 13 

Przeciw 0 

Wstrzymało się 0 

 

Uchwała została podjęta. 

 

8 uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wynajem pomieszczenia w budynku 

Zespołu Szkolnego w Piasecznie 

 

P. Zastępca Wójta: Chodzi o retransmisję znajdujący się w budynku szkoły w Piasecznie, 

umieszczony przez firmę Ikar. Na zawarcie kolejnej umowy z tą firmą wymagana jest zgoda 

RG. 

 

Pani Przewodnicząca poprosiła Przewodniczącego Komisji Finansów, który prowadził 

wspólne obrady wszystkich Komisji o przeczytanie opinii dotyczącej w/w projektu uchwały, 

po czym przystąpiono do głosowania. 

 

 

Głosowało 13 radnych.  

Za 13 

Przeciw 0 

Wstrzymało się 0 

 

Uchwała została podjęta. 

 

Po przerwie: 

 

9 uchwała w sprawie określenia zasad nabywania, zbywania i obciążania 

nieruchomości stanowiących własność Gminy Cegłów oraz ich wydzierżawiania 

lub najmu na czas oznaczony dłuższy niż trzy lata lub na czas nieoznaczony  

 



P. Zastępca Wójta:  Ustawa pozwala, aby RG upoważniła Wójta w formie uchwały 

określającej zasady nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Cegłów, oraz ich wydzierżawiania lub najmu na czas określony, dłuższy niż 3 lata, lub 

na czas nieoznaczony. Ponieważ w Gminie Cegłów taka uchwała nie została podjęta, 

wyszliśmy z inicjatywą ustawodawczą w tym kierunku. Uchwała ta pozwoli na sprawniejsze 

działania w kierunku wydzierżawiania i wynajmowania nieruchomości. Projekt uchwały był 

przesłany radnym w trochę innej formie, ponieważ cały czas pracowaliśmy nad tym 

projektem zarówno na Komisjach, jak i indywidualnie. Ostatnio były zgłaszane pewne 

rozstrzygnięcia Wojewodów, które nie mają być zastosowane i ostateczny projekt znajduje się 

w tej chwili przed Państwem. Po uchwaleniu tych zasad Wójt będzie podejmował decyzje w 

sprawie dzierżawy na okresy dłuższe niż 3 lata, czy też zawierania kolejnej umowy dzierżawy 

i nie będzie wówczas wymagana zgoda RG. 

 

P. Wójt: Uwzględnione zostały poprawki naniesione przez Komisję. 

 

P. Zastępca Wójta: Poprawki, które dotyczyły paragraf 3 pkt. 2, czynności opisane w par.3 

pkt. 1podejmuje Wójt Gminy po uzyskaniu zgody RG - zostało zmienione z wolą Radnych 

wyrażoną na Komisji. W paragrafie 5 wykreślono powtarzające się zapisy, jako poprawkę 

redakcyjną. W par. 3 pkt. 5 został również wykreślony z tego powodu, że stał się niezasadny 

po wprowadzeniu poprawki. Usunięto również paragraf  6 dotyczący użyczania w związku z 

rozstrzygnięciem Wojewody, na które zwróciła uwagę p. Przewodnicząca.   

Pani Przewodnicząca poprosiła Przewodniczącego Komisji Finansów, który prowadził 

wspólne obrady wszystkich Komisji o przeczytanie opinii dotyczącej w/w projektu uchwały, 

po czym przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowało 13 radnych.  

Za 13 

Przeciw 0 

Wstrzymało się 0 

 

Uchwała została podjęta.  

 

10 uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr VII/38/07 Rady Gminy Cegłów w sprawie 

przejęcia od właścicieli nieruchomości położonych na terenie Gminy Cegłów niektórych 

obowiązków w zakresie utrzymania porządku i czystości 

 

P. Wójt: Stoimy przed zmianą przepisów o utrzymaniu porządku i czystości, ustawa weszła 

już w tym roku, a faktycznie będzie działała od roku 2013. Wspólnie z przewodniczącym 

Komisji Rolnictwa, Przewodniczącą RG oraz Zastępcą byliśmy  na spotkaniu informacyjnym 

które odbyło się w Jakubowie. Niestety w związku z tą ustawą w następnych latach śmieci 

będą dużo więcej kosztowały z uwagi na to, że Unia nakłada na nas jako kraj konkretne progi 

odzyskiwania odpadów, które w tej chwili w naszym kraju nie są do końca zachowywane. 

Unia zmusi nas do tego stosując odpowiednie kary. Czynimy starania aby okres działania 

wysypiska Gminnego był wydłużony do roku 2014, ale potem to wysypisko będzie musiało 

być zamknięte i wówczas ceny znacznie wzrosną. Po rozmowie z Radnymi, w tej chwili 

proponujemy aby od 1.04.2012 ceny zacząć rzetelnie urealniać. Wyglądałoby to w ten 

sposób, że opłata stała, która w tej chwili funkcjonuje w wysokości 3zł wynosiłaby 5 zł, za 

worki dodatkowe 1.5 zł wzrosło by do 2 zł, odpady segregowane odbierane by były tak jak 

dotychczas. Byłoby to w jakiś sposób krokiem w kierunku urealniania kosztów jakie gmina 



ponosi  za odbiór odpadów stałych. Kolejna informacja jest taka, że w kolejnych latach te 

ceny będą nadal wzrastały i to w znaczący sposób. Gminy nie stać na generowanie wydatków 

bieżących i dokładanie do  tych wydatków, ponieważ liczba ludności w Gminie ciągle spada, 

a po drugie nie ma możliwości prawnych dokładania do wywozu odpadów, tylko muszą być 

to koszty realne, tak jak funkcjonuje to w innych gminach, czyli tak, że mieszkańcy mają 

podpisane bezpośrednio umowy z odbiorcą. U nas przeniesiony jest ten obowiązek przez 

referendum, teraz zmieniła się ustawa i inne gminy już bez referendum muszą realizować ten 

obowiązek, ale te ceny muszą być realne i ta podwyżka wiąże się z tym żeby stopniowo je 

urealnić. Projekt uchwały jest związany z wnioskiem p. Radnych o urealnienie kosztów. 

 

 Pani Przewodnicząca zwróciła się do radnych, którzy nie byli obecni na Komisji, że być 

może mają projekt uchwały z błędem. 

 

Pani Przewodnicząca poprosiła Przewodniczącego Komisji Finansów, który prowadził 

wspólne obrady wszystkich Komisji o przeczytanie opinii dotyczącej w/w projektu uchwały, 

po czym przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowało 13 radnych.  

Za 13 

Przeciw 0 

Wstrzymało się 0 

 

Uchwała została podjęta. 

 

11 uchwała w sprawie zmiany uchwały  Nr XXII/111/08 w sprawie określenia wzorów 

formularzy, informacji i deklaracji na podatek od nieruchomości, rolny i leśny 

 

P. Skarbnik: W związku z dokonanymi zmianami w ustawach podatkowych musimy 

dostosować załączniki do deklaracji informacji podatkowych. Dotyczą one przede wszystkim 

zmiany nazewnictwa, które zostało określone inaczej niż dotychczas w ustawie, a także w 

zwolnieniach dodano wiersz na końcu tabeli „uchwała RG Cegłów nr z dnia”. To są nieduże 

zmiany, ale niezbędne było dostosowanie formularzy do ustaw.  

 

Pani Przewodnicząca poprosiła Przewodniczącego Komisji Finansów, który prowadził 

wspólne obrady wszystkich Komisji o przeczytanie opinii dotyczącej w/w projektu uchwały, 

po czym przystąpiono do głosowania. 

 

p. Radny Walas: „Czy to są obligatoryjne i ludzie będą musieli zmieniać teraz wnioski czy te 

stare wnioski są ważne?” 

 

P. Skarbnik: Te które były do tej pory będą ważne. 

 

Głosowało 13 radnych.  

Za 13 

Przeciw 0 

Wstrzymało się 0 

 

Uchwała została podjęta. 

 



 

12 uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr VI/31/07 w sprawie ustalenia wysokości diet 

dla radnych Gminy Cegłów za udział w sesji Rady Gminy i posiedzeniach komisji 

 

P. Wójt: Wnoszę, aby powołać na stałe zastępcę przewodniczącego Komisji, w związku z 

pełnieniem obowiązków przewodniczącego jest też proponowana zmiana przy dłuższych 

nieobecnościach i prowadzeniu Komisji przy usprawiedliwionej nieobecności 

przewodniczącego wówczas przysługiwałaby dieta równa diecie przewodniczącego. Druga 

zmiana w tej uchwale dotyczy podziału proporcjonalnego ryczałtu przewodniczącej, czy 

przewodniczącego. Jeżeli kończy się kadencja to wmyśl tej uchwały, zgodnie z opiniami 

nadzoru należy proporcjonalnie rozdzielić ryczałt przysługujący na koniec kadencji, w 

rozliczeniu na dni miesiąca w stosunku do ewentualnej zmiany przewodniczącego. Trzecia 

zmiana była stosowana wcześniej, jednak była prawem niepisanym, a mianowicie dodajemy 

zapis że radnym  przysługuje jedna dieta jeżeli w tym samym dniu uczestniczą w posiedzeniu 

Komisji i Sesji Rady. Diety zgodnie z opiniami pozostają niezmienione.  

 

Pani Przewodnicząca poprosiła Przewodniczącego Komisji Finansów, który prowadził 

wspólne obrady wszystkich Komisji o przeczytanie opinii dotyczącej w/w projektu uchwały, 

po czym przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowało 13 radnych.  

 

Za 13 

Przeciw 0 

Wstrzymało się 0 

 

Uchwała została podjęta. 

 

13 uchwała w sprawie powołania doraźnej Komisji Statutowej 

 

P. Przewodnicząca poinformowała RG, że w projekcie uchwały w miejscu pierwszym gdzie 

obok jest wykropkowane i napisane członek należy wpisać Przewodniczący.  

 

P. Wójt dodał, że nastąpiła jeszcze jedna zmiana. Zmiana ta dotyczy zapisu w projekcie „przy 

opracowaniu zmian Komisja Statutowa współpracuje z Wójtem Gminy lub osobą 

upoważnioną” natomiast wcześniej widniał zapis „współpracuje z Sekretarzem Gminy lub 

Radcą Prawnym”. Po konsultacjach z Radcą prawnym zmieniono ten zapis. 

 

P. Przewodnicząca wyjaśniła, że RG wybiera spośród siebie Komisje Stałe i Doraźne i głosuje 

w głosowaniu jawnym większością głosów. Przewodnicząca poprosiła o zgłoszenie 5 

kandydatów i oznajmiła, że po przerwie  tych 5 kandydatów wybierze z pośród siebie 

przewodniczącego i wówczas w jednym głosowaniu skład ilościowy i osobowy oraz 

przewodniczącego tej komisji. P. Przewodnicząca poprosiła o zgłaszanie siebie lub kogoś z 

radnych do Komisji Statutowej. 

 

 Do Komisji Statutowej wybrano: p. Mirosława Walasa, p. Radosława Chmielewskiego,                

p. Teodorę Wójcik, p. Wojciecha Kaskę i p. Sebastiana Trojanowskiego. 

 



P. Przewodnicząca poprosiła o przegłosowanie zgłoszonych kandydatów. Głosowało 13 

radnych obecnych na Sali. Przyjęto jednogłośnie. 

 

Po przerwie: 

 

P. Przewodnicząca odczytała treść projektu uchwały uzupełniony o nazwiska wybranych 

członków komisji. 

 

Wójcik Teodora – przewodniczący komisji 

Chmielewski Radosław – członek 

Kaska Zygmunt Wojciech – członek 

Trojanowski Sebastian – członek 

Walas Mirosław – członek 

 

Przystąpiono do głosowania.  

Głosowało 12 radnych.  

Za 12 

Przeciw 0 

Wstrzymało się 0 

 

Uchwała została podjęta. 

 

14 uchwała w sprawie zatwierdzenia planu pracy stałych komisji Rady Gminy Cegłów 

na 2012 r. 

 

P. Przewodniczący Komisji Finansów odczytał plan pracy komisji na rok 2012 (załącznik nr 1 

do projektu uchwały.) 

P. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał plan pracy komisji - załącznik nr 2. 

P. Przewodnicząca Komisji Oświaty  odczytała plan pracy komisji -  załącznik nr 3. 

P. Przewodniczący Komisji Rolnictwa odczytał plan pracy komisji - załącznik nr 4. 

 

Przystąpiono do głosowania:  

 

Głosowało 12 radnych.  

 

Za 12 

Przeciw 0 

Wstrzymało się 0 

 

Uchwała została podjęta. 

 

15 uchwała  w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy  na 2012 r. 

 

P. Przewodnicząca przedstawiła ramowy plan pracy RG na rok 2012. 

 

Pani Przewodnicząca poprosiła Przewodniczącego Komisji Finansów, który prowadził 

wspólne obrady wszystkich Komisji o przeczytanie opinii dotyczącej w/w projektu uchwały, 

po czym przystąpiono do głosowania. 



 

 

Głosowało 12 radnych.  

 

Za 12 

Przeciw 0 

Wstrzymało się 0 

 

Uchwała została podjęta. 

 

16 uchwała w sprawie przyjęcia rocznego planu w zakresie wykonywania prac 

społecznie użytecznych 

  

P. Wójt: Ten program był realizowany przez ZGK w latach 2007 – 2008 współpracując z 

Powiatowym Urzędem Pracy. Teraz również chcemy szerzej skorzystać z możliwości jakie 

daje Starostwo Powiatowe przez Powiatowy Urząd Pracy. Jest to dofinansowanie do 60 % 

całego zadania, więc wspólnie GOPS i PUP będziemy typowali grupę osób którą zamierzamy 

aktywizować w celu poprawy wizerunku naszej Gminy. Mamy nadzieję że realizacja tego 

projektu przyniesie wymierne efekty i w kolejnych latach będzie możliwość rozwoju tej 

inicjatywy. Na ten rok planowane jest objęcie tym projektem 3 osoby. Byłyby to prace 

związane z zachowaniem czystości w naszej Gminie, jak również prace związane z 

zagospodarowaniem terenów zielonych. Zakładany czas pracy to 1080 godzin, przy stawce 7 

zł za godzinę daje to w całości 7560 zł z czego 60% byłoby finansowane z PUP. 

 

Pani Przewodnicząca poprosiła Przewodniczącego Komisji Finansów, który prowadził 

wspólne obrady wszystkich Komisji o przeczytanie opinii dotyczącej w/w projektu uchwały, 

po czym przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowało 12 radnych.  

 

Za 12 

Przeciw 0 

Wstrzymało się 0 

 

Uchwała została podjęta 

 

Ad. 6 

 

P. Przewodnicząca oddaje głos p. Radnemu Walasowi 

 

P. Radny Walas: „Jak wygląda sprawa mojej Komisji przy nieobecności p. Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej, a mianowicie odnośnie utajnienia danych osobowych. Czy to już jako 

Urząd lub jako Rada zostało już pchnięte zgodnie z moją sugestią?” 

 

P. Wójt: Posiadamy opinie prawną, która podtrzymuje nasze stanowisko. Jest jeszcze 

informacja z GIODO, która potwierdza opinię poprzedniej kancelarii  i w związku z tym 

stoimy na takim stanowisku,  że wówczas ten zakres kontroli Komisji Rewizyjnej był 

odpowiedni, więc żadne działania nie zostały podjęte. 

 



P. Przewodnicząca: Poprosiłam p. Mecenas, żeby sprawdziła jakie umocowania ma Komisja 

Rewizyjna, co do dostępu do informacji niejawnych. Z przeanalizowania różnych 

dokumentów,  które były w moim zasięgu stwierdzam, że członkowie Komisji Rewizyjnej, 

podobnie jak każdy radny, podobnie jak każdy obywatel mogą domagać się ujawnienia 

wszystkich rzeczy, które nie objęte są ustawą o ochronie. 

 

P. Radny Walas: „Jeżeli jest jakaś analiza na piśmie to wtedy można urzędowo złożyć skargę 

do odpowiednich czynników, a jeżeli nie ma na piśmie, dlatego wydawało mi się że mimo 

wszystko poza tutaj obsługą prawną naszej Gminy, zasadne byłoby takie postawienie kropki 

nad i, gdyby tym się zajęło albo RIO, albo najlepiej i jedna i druga instytucja, tzn. RIO i SKO, 

bo wtedy byśmy mieli totalną jasność w temacie, a oni mogą tylko udzielić odpowiedzi na 

konkretną skargę. Jeżeli my nie zrobimy tego jako Rada to ja zrobię to jako obywatel, ale 

chciałbym dostać konkretną odpowiedź, wiążącą, dla czystości sprawy. Ja nie mówię że to 

jest źle ale nie wystarcza mi konkluzja obsługi prawnej tutaj naszej” 

 

P. Przewodnicząca:  „Ja mam przed sobą materiały dotyczące prac Rady Komisji Rewizyjnej. 

Nie są to czyste materiały, tylko to są artykuły, to są rozstrzygnięcia. No i tak jak mówiłam, 

żaden zakres prawny obowiązujący na terenie całego kraju nie przewiduje  szczególnych 

zasad dostępu do informacji przez radnego w związku z wykonywaniem przez niego 

mandatu. Radny na podstawie tych informacji może żądać dostępu do informacji działalności 

Gminy jak każdy obywatel, nie ma więc żadnych dodatkowych uprawnień. Dotyczy to 

również radnych będących członkami Komisji Rewizyjnej.” 

 

P. Wójt: Gmina musi się na czymś opierać i w tym wypadku opiera się na opinii kancelarii, 

która wówczas obsługiwała Gminę. 

 

P. Radny Walas: ” Ja rozumiem, ale chciałbym i mam nadzieję że tu mnie Radni też poprą, 

wyjaśnienia stuprocentowego” 

  

P. Wójt poprosił o chwilę na odszukanie opinii GIODO w tym zakresie, a w tym czasie 

  Przewodnicząca oddała głos Radnemu Waleckiemu. 

 

P. Radny Walecki: „Mam jedno pytanie dotyczące świetlicy i mrozów, żeby zabezpieczyć i 

nie doprowadzić do uszkodzenia i wodomierzy i instalacji wodnej, czy możemy na ten czas 

włączyć elektryczne ogrzewanie?” 

 

P. Wójt powiedział, że na okres dużych mrozów należy zabezpieczyć instalację wodną, 

również poprzez włączenie elektrycznego ogrzewania jeśli jest to konieczne. 

 

p. Radny Walecki: „Czy ewentualnie możemy liczyć na trochę opału, bo ten co był zakupiony 

niestety już się skończył” 

 

P. Wójt i p. Walecki uzgodnili,  że drzewo które jest składowane na placu SKR może być 

wykorzystane do ogrzania świetlicy. 

 

p. Radny Walecki: Mieszkańcy są oburzeni stanem oblodzenia drogi. „Mieszkańcy mi 

powiedzieli, że dostali odpowiedź z Gminy, że takich dróg się nie posypuje, inni ponoć 

dostali odpowiedź, że Gmina nie ma pieniędzy. Do tej pory było tak, że na skrzyżowaniach, 

na zakrętach były dowożone przez ZGK kupki piachu przed okresem zimowym. Gdyby to 

było, my byśmy sami taczkami posypali tą drogę, jednak nie ma tego. Jest to pierwszy rok 



gdzie tam jest nie posypane, tan naprawdę jeżdżą ludzie  i rowerami i do autobusu chodzą 

pieszo, fikają koziołki, dobrze że jeszcze nikt ręki nie złamał, bo jeżeli złamie rękę to 

podejrzewam że ja poprowadzę i pozwie Gminę o odszkodowanie.” 

 

P. Wójt: Zgodnie z przyjętymi zasadami opiniowanymi przez Komisję Rolnictwa wszystkie 

drogi gminne są 5 albo 6 kategorii odśnieżania. Brak posypywania być może wynikał z awarii 

sprzętu do posypywania, który w tej chwili jest już naprawiony. Zwarzywszy na prognozy na 

pewno zostaną na tę drogę oddelegowani pracownicy Gminy działający w referacie 

komunalnym, aby drogi w południowej części Gminy posypać, a przynajmniej te nefralgiczne 

fragmenty. Jeżeli są osoby, które się zadeklarują, że ten piasek będą rozsypywały to też nie 

ma problemu z dostarczeniem piasku w te punkty, których wcześniej był zostawiany, tylko 

proszę o konkretne zgłoszenia kto będzie ten piasek rozsypywał. 

 

P. Niedek - Sołtys wsi Posiadały zwrócił się z prośbą do Rady Gminy o zajęcie się 

problemem wystających na drogę gałęzi i krzewów  na drogach powiatowych takich jak 

Cegłów – Posiadały. wyraził opinię, że jeżeli nikt nie chcę się zająć tym problemem, to może 

należy przeznaczyć na ten cel jakiś fundusz i mieszkańcy by rozwiązali ten problem.  

 

P. Wójt: Oznajmił że jeżeli p. Sołtys znajdzie mieszkańców którzy w zamian za pozyskane 

drzewo oczyszczą drogi z zakrzaczeń to zarówno Gmina, jak i Powiat są otwarci na takie 

propozycje. Natomiast jeżeli dane punkty gdzie występują większe gałęzie stanowią 

zagrożenie dla ruchu to należy takie miejsca zgłaszać do Gminy i wówczas Gmina wystosuje 

pismo do Zarządu Dróg Powiatowych o zajęcie się takimi miejscami. 

 

Ad. 7 

 

P. Beata Walas: Zaprosiła Zgromadzonych na VI koncert charytatywny,  który odbędzie się w 

ZS w Cegłowie dnia 12.02.2012 r. Oznajmiła że zbierane będą pieniądze na 

zagospodarowanie terenu zielonego przy Orliku, po czym wręczył zaproszenia. P. Dyrektor 

podziękowała wójtowi za zaangażowanie się w ferie na sportowo, oraz za pomoc w zakupie 

nagród. 

 

P. Boruta: Zaprosił na bal do Wiciejowa, który odbędzie się dnia 11.02.2012r. P. Dyrektor 

podziękował wójtowi za zaangażowanie się w ferie na sportowo, oraz za pomoc w zakupie 

nagród. 

 

P. Zastępca Wójta przeczytał opinię GIODO dotyczącą możliwości wglądu członków Komisji 

rewizyjnej do informacji niejawnych. 

 

p. Radny Walas po odsłuchaniu opinii GIODO stwierdził, że nadal podtrzymuje swoje 

stanowisko że właściwym organem do wydania takiej opinii jest RIO i SKO. 

 

P. Przewodnicząca zamknęła obrady XIX sesji zwyczajnej Gminy Cegłów 

 

Sesja zakończyła się o godz. 18.30 

Protokołowała: Małgorzata Podobas 

 


